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Närvarande 

Ledamöter: ordförande § 1-6  Agnetha Mbuyamba          RBU 

Mötesordförande § 7-12   Margareta Lilliestråle  FA 

 Douglas Sagell RSMH 

Åsa Borgström  NHR 

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

 

Sekreterare:   Solveig Blid 

 

Tjänstemän: stadsdelsdirektör Göran Månsson 

 avdelningschef Inger Outzen 

 enhetschef  Thomas Björnstad 

  enhetschef  Håkan Wiegandt  

 

Politiker från stadsdelsnämnden: Helena Bonnier (m) 

   Rolf Lindell (s) 

   Lotta Juul Martin Löf (m) 

   Ulla-Liza Blom (s) 

    

Meddelat frånvaro:   Urban Fernquist SRF  

Anita Åkerhielm HiS  

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Hjorten, kl. 13.45-

16.15.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna. En kort presentation av de närvarande gjordes. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  
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§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Margareta Lilliestråle utsågs att tillsammans med Agnetha Mbuyamba justera 

dagens protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet finns för justering på förvaltningens reception Karlavägen 104,  

2007-12-06 efter klockan 09.00. Agnetha Mbuyamba och Margareta Lilliestråle 

har dessförinnan fått protokollet via e-post och kunnat ge synpunkter. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2007-11-08 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6. Diskussion mellan handikapprådet och nämndens ledamöter.  

Följande punkter hade föreslagits av handikapprådet att ta upp: 

1. Angående konkurrensutsättning och privatisering, varför är det så 

bråttom och hur ser nämndens ledamöter på kvalitet i verksamheten 

kontra pris 

 

Helena Bonnier (m) och Lotta Juul Martin Löf (m) svarar att det inte är bråttom 

och att inriktningen stod i handlingsprogrammet som väljarna hade att ta ställning 

till vid valet. Nu följs den aktivitetsplan som respektive stadsdelsnämnd utarbetat 

och beslutat om. Det är inte fastställt något datum då alla upphandlingar ska vara 

genomförda. Målet är bästa möjliga resultat oavsett utförare och det är viktigt att 

konkurrensutsätta för att kunna mäta/jämföra vad vi får för pengarna. Det viktiga 

är kvalitet och det finns en mångfald av sätt att lösa saker på. I de upphandlingar 

som görs är det viktigt att ge utrymme för att föreslå och komma fram med nya 

lösningar. Vad som avgör om det är bra kvalitet är vad väljarna väljer. 

 

Genom avknoppning ges kommunens personal möjlighet att ta över och driva 

verksamheten i privat regi. Oavsett vem som driver en verksamhet så är det 

kommunen som är ansvarig.  

 

Rolf Lindell (s) och Ulla-Liza Blom (s) säger att deras partiblock inte har något 

principiellt emot konkurrensutsättning men tycker det är bra med en blandning av 

kommunala och privata utförare, och att kunna välja mellan dessa alternativ är vad 

som är valfrihet. Att ta bort all kommunal verksamhet menar de inte är att öka 

valmöjligheten och ser egen regi anbud som ett bra sätt för kommunens anställda 

att driva verksamhet i former som liknar eget företagande.  

 

Inger Outzen informerar att en upphandlingsprocess tar lång tid och att 

anbudsförfarandet gällande Gärdets gruppbostäder kommer att ske under våren 

2008. Upphandlingsprocessen för den socialpsykiatriska verksamhet som är 

aktuell för konkurrensutsättning kommer att påbörjas under 2008 och genomföras 

först under 2009, troligtvis.  
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Handikapprådet uttalar att det borde vara brukarna själva som ska få välja om 

det boende eller den verksamhet de nyttjar ska konkurrensutsättas.  

 

Handikapprådet tycker det ska finnas kvar kommunala verksamheter så att 

jämförelse kan göras mellan privata och kommunala verksamheter.   

 

2. Verksamhetsplanen (vp) 2008 med nämndmål m.m.  

En sammanställning över fullmäktiges och nämndens mål hade sänts till 

ledamöterna med utskicket. Till förmötet fick ledamöterna en sammanställning 

över målen och budget.   

 

Diskussion följde om de mål som handlar om att fler personer i målgrupperna ska 

kunna bo i eget boende och att fler personer med psykisk funktionsnedsättning ska 

ha tillgång till daglig sysselsättning.  

 

Handikapprådet påtalade att unga med allvarlig funktionsnedsättning som tillhör 

personkrets 3 och inte har daglig sysselsättning kan bli sysslolösa och leva 

”utanför världen” i sina egna lägenheter. Det anges inget i verksamhetsplanen om 

att personkrets 3 ska ha tillgång till daglig sysselsättning. 

 

RSMH:s representant intygade att unga personer med psykisk 

funktionsnedsättning vill bo i egna lägenheter.  

 

3. Olika sätt att arbeta tillsammans, handikapprådet och förvaltningens 

tjänstemän, i ett handikappråd. Hur ska vi arbeta tillsammans så att det 

gynnar de funktionsnedsatta på Östermalm?   

 

Nämndledamöterna säger att de är lekmän och att handikapprådet är sakkunniga 

och därför viktiga som rådgivande organ. Protokollen från handikappråden är med 

i utskicket tillsammans med övriga handlingar inför nämndens sammanträden och 

läses alltid inför sammanträdena. Uppstår frågor tillfrågas tjänstmännen.  

 

Handikapprådet undrar varför politiker inte kommer till handikapprådets 

sammanträden utöver de två gånger per år som det finns angivet i instruktionerna 

att handikapprådet ska träffa nämnden respektive presidiet.  

 

Helena Bonnier svarar att en svårighet finns i att den politiker som i så fall 

kommer bara representerar sig själv, och inte nämnden.  

 

Handikapprådet hoppas kunna öka förståelsen för situationen för personer med 

funktionsnedsättning, genom att informera. De vet hur det är eftersom de lever i 

den verkligheten. 
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Handikapprådet menar att barn med funktionsnedsättning har begränsad valfrihet 

vad gäller att välja skola. Det förekommer att privatskolor säger nej till att ta 

emot barn med funktionsnedsättning, p.g.a. resursbrist.  

 

§ 7. Sammanträdestider 2008 (förslag med i utskicket) 

Förslaget godkändes och bifogas detta protokoll som bilaga. Lokal för samtliga 

sammanträden blir Linné. 

 

§ 8. Upphandling av Gärdets gruppbostäder och dagliga verksamhet, 

representant till referensgrupp, synpunkter på innehåll i förfrågningsunderlag 

 

Handikapprådet utsåg Anne-Louise Larsson Kapp som representant i 

referensgruppen kring utarbetandet av förfrågningsunderlag för 

konkurrensutsättning av Gärdets gruppbostäder.  

 

Handikapprådet tycker det vore bra att i förfrågningsunderlaget uppmana de som 

lämnar anbud att självmant lämna uppgifter ut brottsregistret. 

 

Handikapprådet tycker det vore bra att i förfrågningsunderlaget begränsa 

utförarens möjligheter till att underentreprenörer genom att kräva att ev. 

underentreprenörer ska godkännas och kunna begränsas av 

stadsdelsförvaltningen. Detta för att kunna ha personalkontinuitet. 

 

Handikapprådet tycker att en mervärdesbedömning vore bra att ha med i 

förfrågningsunderlaget och att tillmäta den stor vikt. 

 

Handikapprådet kommer med flera allmänna synpunkter till 

förfrågningsunderlaget efter att ha funderat lite till och efter att några av 

ledamöterna har besökt någon/några av Gärdets gruppbostäder. 

 

§ 9. Ev. kvarstående frågor inför vp 2008 

Inga kvarstående frågor.  

 

§ 10. Synpunkter/frågor kring info i utskicket  

Inga synpunkter förutom att de förfrågningsunderlag som fanns med var 

intressanta och gav en bra inblick i vad ett förfrågningsunderlag ska innehålla.  

 

§ 11. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 12. Avslutning  

Mötesordföranden Margareta Lilliestråle tackade alla närvarande, önskade alla en 

God Jul och Ett Gott Nytt År, och avslutade mötet. 

 

Bilaga: Sammanställning över handikapprådets sammanträdestider 2008. 


